

Pierre Cl  roux:

- was appointed Vice President of Research and Chief Economist at BDC in 2012.
  - has more than 25 years of experience as an economist, mainly in the public sector
    - o prior to joining BDC he was Vice President, Business Analysis in the National Industry Clusters Development Program in Saudi Arabia. His role was to create program strategies, define sector policies and conduct financial and economic analyses of industrial projects.
    - o He was also Quebec Assistant Deputy Minister for Economic Development, Innovation and Export Trade
    - o And spent 12 years at the Canadian Federation of Independent Business in various roles, including economist and Quebec Vice President
  - He has an MBA from MIT Sloan School of Management and a Master's in Economics from the Laval University
- 

Pierre Cl  roux:

- a   t   nomm   vice-pr  sident, Recherche et   conomiste en chef, en 2012.
- poss  de plus de 25 ans d'exp  rience en tant qu'  conomiste, surtout dans le secteur public.
  - o Avant de se joindre    BDC, il a travaill   pour le gouvernement de l'Arabie saoudite    titre de vice-pr  sident, Analyse des affaires, dans le cadre du National Industry Clusters Development Program. Son r  le consistait    cr  er des strat  gies de programme,    d  finir des politiques sectorielles et    effectuer des analyses financi  res et   conomiques de projets industriels.
  - o Auparavant, M. Cl  roux a   t   sous-ministre adjoint au minist  re du D  veloppement   conomique, de l'Innovation et de l'Exportation du Qu  bec,
  - o et a   galement travaill   12 ans    la F  d  ration canadienne de l'entreprise ind  pendante    divers postes, y compris ceux d'  conomiste et de vice-pr  sident pour le Qu  bec.
  - o Il est titulaire d'un baccalaur  at et d'une ma  trise en   conomie de l'Universit   Laval et d'un MBA de la Sloan School of Management du MIT.